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Abstract (en)
The adaptor is fitted between pairs of electrical contact plates (16) formed in the track and positioned alternately on the two inner sides (3,4) of the
lighting track. A lamp holder and reflector fit inside the track between pairs of contacts, with the axis of the lamp parallel to the axis of the track. The
lamp holder has an insulated base (26) which fits inside the track, and carries female contacts which receive the lamp contact pins. The female
contacts are electrically connected to the two contact plates. One contact extends to the end of the lamp base remote from the lamp, and the other is
connected to the sheet metal reflector, which extends behind the lamp, making contact with the contact plate near teh top of the lamp.

Abstract (fr)
Adaptateur de fixation d'une lampe d'éclairage 36, 173 a contact fourchette, notamment une lampe halogéene, sur une rampe d'alimentation
électrique 1, 101 présentant une succession de paires de contacts électriques 16, 116, disposés alternativement sur les ailes 3, 103 et 4, 104 de la
rampe. Une douille isolante 26 est munie de pieces de contact femelles destinées a recevoir les fiches du contact fourchette de la lampe et reliées
électriquement a deux piéces conductrices agencées pour venir se fixer entre deux paires de contacts de la rampe. L'une des pieces conductrices
est fixée d'un c6té de la douille et sert de réflecteur a la lampe, tandis que I'autre piéce conductrice s'étend de l'autre c6té de la douille.
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